

Retail Opportunities

Barista (Full-time/ Part-time)


- Provide good customer services and willing to connect with others
- Deliver quality beverages and food products consistently for all customers
- Maintain a clean and comfortable store environment

咖啡調配師 (全職/兼職)


- 提供優質的顧客服務
- 為顧客製作及提供高品質的飲品及食品
- 保持店舖衛生清潔

Apply Method 申請方法

Hong Kong Application 香港區申請

1. Click **點擊** 
2. Submit your application to any of our Hong Kong Starbucks stores.
親臨任何香港星巴克分店遞交職位申請表。

Macau Application 澳門區申請

3. Click **點擊** 
4. Submit your application to any of our Macau Starbucks stores.
親臨任何澳門星巴克分店遞交職位申請表。

美心集團會保留應徵者的個人資料不超過二十四個月以供日後招聘用途。如集團的附屬或聯營機構在此其間出現職位空缺，集團會將閣下的申請交予有關單位/部門考慮。按個人資料私隱條例，閣下有權申請查閱或更改個人資料。若閣下欲行使以上之權利，請與人力資源部聯絡。

It is our policy to retain the personal data of applicants for future recruitment purpose for a period of 24 months. When there are vacancies in our subsidiary or associate companies during the period, we may transfer your application to them for consideration of employment. Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have a right to a request access to, and to request correction of your personal data in relation to your application. If you wish to exercise these rights, please contact our Human Resources Department.